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WARSZAWA.  Warszawskie
Biuro Gospodarowania Nieruchomościami nie posiada całościowych
informacji  na  temat  tego,  ile  budynków  zostało
zreprywatyzowanych.

BGN odmówiło odpowiedzi na wniosek o dostęp do informacji
publicznej złożony przez Warszawskie Stowarzyszenie Lokatorów
w grudniu 2010 roku.

Warszawskie  Stowarzyszenie  Lokatorów  chciało  uzyskać
informację  o  ilości  budynków,  które  zostały  przekazane
prywatnym właścicielom w toku reprywatyzacji. Pytało również o
liczbę zamieszkujących w tych budynkach rodzin oraz szacunkowe
dane na temat liczby budynków mogących podlegać reprywatyzacji
i zamieszkujących je rodzin.

Zarządzające  miejskimi  nieruchomościami  BGN  w  odpowiedzi
stwierdziło,  że  nie  posiada  takich  danych  i  aby  udzielić
odpowiedzi musiałoby przetworzyć różne informacje. Urzędnicy
uznali, też, że informacja o skali reprywatyzacji nie jest
szczególnie istotna dla interesu publicznego, w związku z tym
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nie ma potrzeby takiego przetworzenia.

Zdaniem  BGN,  uzasadnienie  przedstawione  przez  WSL  było
niewystarczające.  W  opinii  Biura,  która  została  zawarta  w
decyzji o odmowie udzielenia informacji publicznej z dnia 2
czerwca br., WSL „reprezentuje jedynie część – a nie całość,
mieszkańców Warszawy oraz nie wykazało w jaki sposób uzyskane
dane zostaną wykorzystane do poprawy funkcjonowania organów
administracji i lepszej ochrony interesu publicznego”.
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